
Referat bestyrelsesmøde 20/3-2017 hos Andreas 
Til stede: Andreas, Lars, Søren, Kai, Michael, Dan 

1) Opfølgning på generalforsamling og konstituering 
- Referatet gennemgåes og der laves et par småændringer. Kai fortsætter som kasserer og Michael 
fortsætter som formand. Søren deler referat rundt til alle husstande. 

2) Fastlæggelse af datoer for årets bestyrelsesmøder 
- Mandag 29/5 kl. 19.30 hos Søren, Stentoften 6 
- Mandag 2/10 kl. 19.30 hos Kai, Stentoften 2 
- Januarmødet og dato for generalforsamling fastsættes den 2/10. 

3) Fastlæggelse af datoer for containere samt bestilling af disse 
Kai bestiller containere: 
- 21/4 – 23/4: 2 stk 
- 16/6 – 18/6: 1 stk 
- 22/9 – 24/9: 2 stk 

4) Fastlæggelse af dato for arbejdsdag 
- Søndag den 11/6 kl. 10 

5) Status på fortovsopretning 
- Stikvejene er kommunens, Bjarne har kontaktet kommunen ang. vedligeholdelse. Kommunen 
kommer og kigger på hvad der skal gøres fredag den 24/3.  
- Vi beslutter at vi også får kommunen til at komme med et tilbud på at få fjernet jord langs 
fortovet på stamvejen.  
- Vi vil også bede om et skriftligt tilbud fra den entrepenør vi er i kontakt med.  

6) Status på mos i plænerne på fællesarealerne 
- Vi tænker at give græsplænearealerne gødning for at få græsset frem og fjerne mos, så 
græsplænerne bliver mulige at færdes på igen. 
- Dan henvender sig til Præstegårdsheden og andre grundejerforeninger for at høre om deres 
erfaringer med vedligeholdelse af græsplæner.  
- Vi hører også kommunen omkring deres erfaringer med vedligeholdelse af græsplæner når de er 
på besøg fredag den 24/3. 
- Lars kontakter et par landmænd omkring lån eller leje af en maskine til spredning af gødning 
- Vi skubber beslutning til næste bestyrelsesmøde 

7) Græsklipning  
- Vi har fået henvendelse fra Henrik Nørgaard angående slåning af vores græs. Hans tilbud lyder på 
ca.  75.000,- om året. Det er dyrere end nuværende pris, hvilket er på ca. 58.000,- om året. Så vi 
beslutter at holde fast i nuværende løsning. 



8) Hjertestarter 
- Kent er tovholder på projektet. Han er i øjeblikket i gang med at undersøge mulighed for tilskud. 
Får vi tilskud et det fint, hvis ikke så betaler vi af grundejerforenings kasse. 

9) Hundelortekampagne 
- Der er et stigende problem med meget hundelort på fællesarealer. Søren vil finde nogle skilte til 
ophængning på fællesarealerne og vi deler en seddel rundt sammen med referatet fra 
generalforsamlingen. 

10) Sommerfest 
- Vi laver om i konceptet og laver et meget uformelt arrangement en fredag i løbet af sommeren 
hvor der er godt vejr. Vi vil skrive rundt til medlemmer mandag eller tirsdag inden, folk møder selv 
op med mad, kød til grillen, drikkevarer og service, og bestyrelsen sørger bare for at der tændt op 
i grillen. 

11) Evt. 
- Der er blevet saltet nogle gange på vejene. Kommunen mener tilsyneladende at der er 
begrænset saltning i området. Lars kontakter kommunen for at meddele endnu engang at vi ikke 
ønsker saltning. 

 


